
Referat FAU-møte – 17. januar 2023 

Til stede: Ane Fyksen (3C) (møteleder), Henning Aslaksen (1B), Ida Bøe (3B), Lene Malerud (2C), Rune Pram 
Østby (2C), Elise Henriksen (3A), Åge Tellesgård (6B), Ragnhild Ø. Jensås (2A), Marte D. Eldo (5B), Mari Boysen 
(6C), Baard Krag (2B), Raja Aryan (4A), Hege Nydal (2B), Elin Pettersen (4C), Lise Pettersen (6D), Athir Al-Khafaji 
(7C), Christian Duus (1A), Pål Nordseth (5A), Guro Almås (7B) 

Referent: Lene Malerud 

 

1. Rektor informerer 
- Skole er inne i et nytt budsjettår og det er også nytt år for strategisk plan. Årets strategiske plan er 

en videreføring av arbeidet som har blitt gjort i 2022.  
- Skolen er med i et prosjekt, SKUP, gjennom Den Kulturelle Skolesekken. Det kommer en kunstner 

inn på 6.trinn og jobber med det sosiale, men med kunst som verktøy.  
- Eksternevaluering av lesing og kun leselekser er litt for tidlig. Skolen har fortløpende interne 

evalueringer og jobber hele tiden med å legge best mulig til rette for elevenes hjemmearbeid.  
- Skolen jobber mye med inkluderende opplæring. Alle klasserom på Rustad skole skal være 

inkluderende nok til at alle elever kan være med.   
- Årets budsjett godkjennes i driftsstyret i morgen, onsdag 18.01.23. Skolen har et merforbruk som 

man regner med er borte innen 2025. Dette er ikke merkbart for elevene, men skolen må 
organisere seg noe annerledes. Dette inngår i skolens utviklingsarbeid. 

- IST Home – har fremdeles mange barnesykdommer. Veldig få kom på informasjonsmøtet. Det er 
mulig å be Ellen, Heidi eller Eva Lill om hjelp når man henter, samt se instruksjonen som er sendt 
ut. Målet var å gå helt over til IST Home den 1.februar, men ettersom det er litt vanskelig å 
komme i gang har AKS som mål at alt er helt oppe og går til sommeren. 

- AKS opplever at mye kommer direkte til AKS og ikke er innom FAU som fora først. Det er et ønske 
fra AKS at saker også kan blir tatt opp i FAU.  
Endringen av spisingen på AKS er fremdeles under evaluering.  
Det er et stort antall e-poster og beskjeder som kommer til AKS hver morgen og formiddag. AKS 
ønsker å informere om at alle henvendelser AKS får leses og følges opp, men at de har ikke 
mulighet for å besvare alle. 

- Skolen har noen år nå hatt en omorganisering av klassesammensetningen etter 4.trinn. De skal nå 
i gang med en undersøkelse for 4. – 6. trinn for å samle erfaringer fra trinnene for å legge planer 
for videre arbeid rund dette. 

- Lesing og uteskole er skolens satsningsområder. Det utarbeides nå helhetlige planer for arbeidet 
med satsningsområdene. Plangruppa på skolen jobber med dette sammen med lærerne og får 
også bistand gjennom Universitetsskole og samarbeidet med Oslo Met. 

- IPad bruk – samtale rundt bruk av iPad i og utenfor skolen. Rektor oppfordrer alle til å melde fra 
direkte til lærer når man oppdager noe som ikke er ok med barnas iPadbruk. Det er få muligheter 
for å sette sperrer på skolens iPader. Skolen jobber mye med holdningsskapende arbeid rundt 
dette temaet og mener det er viktigere enn å sette begrensninger.  
 

2. Styret informerer 
- Årshjulet – Styret informerer om forslaget til årshjul for 2022/2023.  

Styret har sett på tidligere planer og jobbet fram et forslag. Det lagt inn en klubbkveld for 4. trinn. 
Spørsmålet er om 5. og 6. også burde hatt det. Dette bør eventuelt ligge på høsten og står derfor 
som en merknad for arbeid med neste års årsplan.   
Noen kommentarer rundt organisering av disko for 7.trinn. Styrets tanke var at det ville være 
lettere engasjere foreldrene hvis man arrangerte fest for egne barn, i tillegg til at det er enklere å 
være vakter for elever man kjenner.  
6.trinn arrangerte for 7. i fjor, så hvis nå ordningen blir slik vil det bety dobbelt jobb for dem. Er 
det mulig å samarbeide med miljøteamet her? Bør man få til en overgangsordning slik at 6. og 7. 



samarbeider om årets arrangement? Dette må avklares raskt da det ikke er lenge igjen til 
arrangementet.  
 

- 17.mai 
5.trinn er i gang og har allerede hatt et møte før jul. De tar kontakt dersom de trenger 
informasjon fra tidligere arrangører.  

 

3. Gjennomgang av grupper/ inndeling i grupper/ gruppearbeid 
- Informasjon om gruppene og tankene rundt organisering av arbeidet i gruppene. Styret ønsker at 

begge representantene fra en klasse tilhører samme arbeidsgruppe. Tanken er at det settes av litt 
tid i hvert FAU-møte til gruppearbeid.  
Hovedoppgaven for gruppene dette halvåret må være å kartlegge om gruppen fremdeles trengs 
og hvilke arbeidsoppgaver gruppen har/skal ha framover.  
Det ble satt av tid til å melde seg på de ulike gruppene. Klasser som ikke var representert på dette 
møtet har mulighet til å melde seg på neste møte 23.02.22. Deretter plasserer styret resterende 
representanter. 

Arrangementsgruppe 5A: Pål Nordseth og Fredrik Birkelund  
5B:Marte D. Eide og Marianne Engedal  
4A: Roja Aryan og Christopher Schleigh  

Skolehagegruppe 3A: Amanda og Elise 
2B: Baard og Hege Nydal 
2A: Ragnhild og Christopher 

Klesgruppe 7C: Athir Al-khafaji 
6B: Åge Tellsgård og Johannes Kjevik 
4C: Christian Sørensen og Elin Pettersen 

AKS-gruppe 1C: Christian  
1A: Anette Ramsrud 

Trafikksikkerhetsgruppe  
Utbyggingsgruppe 6C: Mari Boysen 

 
Økonomigruppe  

 

4. Eventuelt 
Referent var uteglemt fra forrige referat, dette er rettet opp i.  
Under sak 4, Driftsstyret informerer, har det kommet en endring i referatet. Endringen er slik at FAU 
fremstår som partipolitisk nøytralt. Nytt referat er sendt ut.  
Driftsstyreleder informerte om at i arbeidet med økonomien i forbindelse med AKS, har de vært i 
kontakt med samtlige politikere i Kultur- og utdanningsutvalget, kun FRP og Høyre kom med en 
uttalelse. I et senere tilsvar fra Sunniva Holmås kommer det fram at det ikke er utsikter til endringer.   
 
 

5. Allmøte om utbygging 
Se vedlegg med informasjon om saken. 
Flere stiller seg undrende til at det mangler utredning for bygging på grustomten etter innlegg fra FAU 
og skolen i siste runde og er misfornøyd med det. Etter en grundig og informativ gjennomgang av den 
nye planen, ønsket utbyggingsgruppens representanter at forsamlingen skulle ta stilling til veien 
videre og presenterte tre mulige alternativer for videre arbeid (se vedlegg).   
 
Flertallet (18/ca.30) av foreldregruppen som møtte opp, gikk for alternativ C. Det betyr at det er gitt 
mandat til utbyggingsgruppen å skrive et høringsforslag med endringer som de mener er til forbedring 
av foreliggende forslag. De ønsker gjerne innspill, skrivehjelp o.l. da de er veldig få igjen i 
arbeidsgruppen.    


